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Proces – verbal 

 Încheiat azi 30 octombrie 2023 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 24 octombrie 2023 cu Dispoziţia primarului 

nr.128/2023. 

De la şedinţӑ absentează domnul consilier Lupsa Vasile Sorin. Delegatul sătesc 

Deneş Florin este prezent. 

 Domnul primar, prezent la ședințӑ, mulțumește pentru participare și dӑ cuvȃntul 

președintelui ales, domnul Tănasă Mircia, care  preia conducerea lucrărilor şedinţei  si 

dӑ citire proiectului Ordinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea ȋnscrierii ȋn Cartea funciară a unui 

imobil şi completarea inventarului bunurilor  care apartin Domeniului privat al 

comunei Coroisânmărtin. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi. 

Secretarul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul ȋnscris de pe Ordinea de Zi, primarul dȃnd citire proiectului de 

hotӑrȃre precizează că este vorba de un teren situat ȋn satul Coroisânmărtin care ȋn 

perspectivă ar putea constitui baza unor viitoare investiţii chiar dacă este situat ȋntr-o 

zona expusă la inundaţii. Deasemenea domnul primar spune că are ȋn vedere intabularea 

altor terenuri care nu au fost ȋnscrise ȋn cartea funciară şi sunt de interes pentru 

comunitate Nu sunt discuţii astfel că HCL nr.32/2023 se adoptă cu unanimitate de 

voturi. 

In continuare domnul primar doreşte să informeze consiliul local că la şedinţa 

ordinară din luna decembrie a invitat un reprezentant al AQUASERV pentru a furniza 

detalii ȋn legătură cu stadiul implementării Proiectului de aducţiune a apei ȋn comună 

având ȋn vedere faptul că acesta a suferit modificări substanţiale. Deasemenea domnul 

primar ȋşi exprimă speranţa că ȋn primăvară vor ȋncepe lucrările la Proiectul de 

canalizare deşi este puţin dezamăgit că la proiectele privind reabilitarea energetică a 

Sediului administrativ şi a Caminului Cultural din satul Soimuş nu a primit ȋncă 

finanţarea deşi contractele au fost semnate ȋn luna februarie 2023.  

Referindu-se la lucrările care se desfăşoară ȋn comună domnul primar reliefează 

faptul că după finalizarea lucrărilor la capela mortuară din Coroisânmărtin va fi necesară 

ȋmprejmuirea acesteia pentru a proteja construcţia. Deasemenea domnul primar 

informează că se va stabili o zi ȋn care reprezentanţii RAR vor fi prezenţi ȋn comună 

pentru a sprijinii cetăţenii interesaţi la ȋnmatricularea utilajelor agricole. 
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Doamna Szekely Ana Maria ȋntreabă dacă Firma care coseşte iarba prin comună 

nu ar putea executa lucrări de curăţare a cimitirului domnul primar confirmând că se 

poate discuta ȋnsă domnul Suciu Gheorghe consideră că ȋn cimitir este mult material 

lemnos care va trebui expoatat ȋn regim silvic. Domnul viceprimar spune că 

reprezenatţii parohiilor trebuie să adreseze o cerere de marcare a lemnului la Ocolul 

Silvic ȋntrucât asa s-a procedat şi ȋn satul Odrihei. Se ajunge la concluzia că ar exista 

posibilitatea de a se se curăţa cimitirul cu forte locale dacă lemnul extras ar fi lăsat celor 

care curăţă. 

Deasemenea domnul primar spune că va ȋncerca depunerea unui proiect pentru 

construirea unei grădiniţe noi ȋn satul Coroisânmărtin şi speră ca ȋn luna decembrie să 

propună ȋn şedinţă aprobarea documentaţiei. 

Domnul delegat sătesc Florin Deneş ȋntreabă dacă ȋn privinţa urşilor se face ceva 

ȋntrucât ȋn satul Coroi oamenii sunt terorizaţi iar ȋn scurt timp vor exista şi victime 

omeneşti? Domnul primar răspunde că a fost permanent prezent la monitorizarea 

situaţiei alături de paznicul de vânătoare ȋnsă deşi a comandat o cuşcă ȋn care usrul ar 

putea fi prins trebuie să urmeze etapele prevăzute de lege, prima fiind ȋndepărtarea 

ursului, dânsul nu riscă să supoarte consecinţe deosebit de grave ȋn cazul ȋn care 

procedura eliminării unui urs ar fi contestată. Se ajunge la concluzia că ambiguitatea 

legislaţiei, care nu legitimează intervenţia fermă, va conduce ȋn continuare la starea de 

nelinişte a cetăţenilor şi poate chiar la noi victime omeneşti. 

 

Nemaifiind alte discuţii şedinţa se ȋncheie.  

 

 

 

 

 

  

    Președinte de ședințӑ,                                                   Contrasemneazӑ, 

      Tănasa Mircia                                                    Secretar general : Pop Mircea 

 

 

 

  

 


